

# Hong Kong Shue Dan University

WAI TSUI CRESCENT, BRAEMAR HILL,  
NORTH POINT, HONG KONG  
TEL: 2570-7110 (10 LINES) FAX: 2806-8044  
Website: <http://www.hksyu.edu>

電話：二五七〇七一〇（十線）  
傳真：二八〇六八〇四四  
香港樹仁大學  
寶馬山慧翠道角

Ref.: #20181224\_31

致 各位宿生:

## 通告

### 學校寒假休息時段及定期清潔/維修工程事宜

#### 一、學校寒假休息時段

本部將於以下期間休息: 2018 年 12 月 25 至 26 日、2019 年 1 月 1 至 6 日。請宿生在假期前確保有足夠儲值供假期間使用。

#### 二、定期清潔/維修工程事宜

設施管理部將於學校假期期間在各樓層進行以下事項: 1) 為已退宿之房間進行清潔及檢查/維修設備; 2) 應香港消防法例要求, 抽樣檢查房內防火設備。請各宿生妥善保管個人物品, 避免將現金或貴重物品留於宿舍範圍或房間內。如有遺失或損毀, 本部或大學概不負責。

如有垂詢, 請致電 2804 8562 與本部或 2804 8566 與當值保安人員聯絡。

謹祝 聖誕快樂 新年進步!

香港樹仁大學

宿舍管理部

二零一八年十二月二十四日

# Hong Kong Shue Yan University

WAI TSUI CRESCENT, BRAEMAR HILL,  
NORTH POINT, HONG KONG  
TEL: 2570-7110 (10 LINES) FAX: 2806-8044  
Website: <http://www.hksyu.edu>

電話：二五七〇七一〇（十線）  
傳真：二八〇六八〇四四  
寶馬山慧翠道角  
香港北角  
樹仁香港大學

Ref.: #20181224\_31

24 Dec, 2018

To: All Residents

## NOTICE

### Closure of HMU Office and Facilities Cleaning in Semester Break

1. HMU Office will be closed on coming public and university holidays (25 to 26 December 2018 & 1 to 6 January 2019(both days inclusive)). Residents shall ensure there is enough value in their student ID card during our holidays.
2. During the university holidays, Facilities Management Office will arrange the cleaning and maintenance work on the check-out rooms. They will also appoint for random check of fire safety in the rooms of each floor as the requirement under the ordinance. Please ensure that all your valuable belongings have been kept properly. HMU or the University will not be responsible for any loss or damage.

Should you have any enquires, please contact HMU at 2804 8562 or the Security Control Room at 2804 8566. Thank you for your kind attention.

We wish you a wonderful Christmas holiday, and all the best in the New Year!

Hall Management Unit (HMU)  
Hong Kong Shue Yan University